
DELEGATI ZBORA ZDRUŽENEGA DELA IN ZBORA KS

O gospodarjenju brez besed
Čeprav naj bi bilo gospodarjenje naših organizacij združenega dela

v lanskem letu osrednja točka dnevnega reda skupnega zasedanja
zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti je v delegatskih
klopeh po uvodnih besedah predsednice komiteja za družbeno plani-
ranje in družbenogospodairski razvoj Nine Jevšnik /avladal molk.
Brez pripomb sta oba zbona sprejela analize: posiovanje ozdov v lan-
skem letu, akumulativne im reproduktivne sposobnosti gospodarstva
in zunanjetrgovinske menjjave skupaj z zaključki našega izvršnega
sveta. Povsem drugače pa jce bilo na družbenopolitičnein zboru, kjer je
v razpravi sodelovalo precfej.šnje šlevilo delegatov.

Po besedah predstavnice
izvršnega sveta je bilo lanskio leto
za našo občino ugodno. saij smo
zabeležili 5,9-odstotno rastt proi-
zvodnje. Vendar obstaja boja-
zen, da nam letos ne bo šlo tako
dobro, ker so zaloge surovin v
delovnih organizacijah precej iz-
črpane. Neplačana nakazila v tu-
jino še poslabšujejo to stanje.
Tako se v Papirnici Vevče, naj-
večjem občinskem izvozniku. saj
gre kar tretjina izvoza nai njen
račun, vsak dan sproti odhočajo,
kaj bodo delali. Letos v tre:h me-
secih smo uresničili 84 odsttotkov
konvertibilnega izvoza iz: ena-
kega obdobja lani in bati se: je, da
na tem področj u ne bomo dJosegli
načrtovanih številk. Zmanjjšal se

jc tudi dclcž akumulacije, kar
pomeni manjše možnosti za ra-
zvoj gospodarstva.

Več pozornosti so delegati
nameniii poročilu o izvajanju
družbenega dogovora o kadrov-
ski politiki v naši občini. Zlasti
živahna je bila o tem razprava na
družbenopolitičnem zboru, kjer
so se stalni delegati tega zbora
dotaknili domala vseh tem,
obravnavanih v poročilu, zlasti
pa pripravništva in usmerjenega
izobraževanja. Na zboru KS pa
se je med drugim oglasil tudi de-
legat iz KS Zadobrova-Sneberje
in dejal, da bi moral po njihovem
biti sestavni del plana kadrov.
tudi predlog reševanja njihove
stanovanjske problematike.
Glede na predvideni zakon o ste-
čaju delovnih organizacij, pa bi
morali pripraviti analizo o tem,
koliko ljudi se utegne znajti na
cesti.

Vodja kadrovske službe pri
občinski skupščini Lev Jager je
delegate seznanil s stališči in
predlogi v zvezi s spremembami
družbenega dogovora o kadrov-
ski politiki, ki so ga republi-
škemu odboru posredovali ko .̂
misija za volitve, imenovanja in
kadrovske zadeve, komisija za
odlikovanja in izvršni odbor
društva kadrovskih delavcev
naše občine.

Soglasno je bil na skupnem za-
sedanju obeh zborov sprejet

odlok o ureditvenem načrtu za
območje MS 8/5 Zgornji Kašelj.
K odloku je krajevna skupnost
Vevče - Zg. Kašelj imela sedem
amandmajev. Naš izvršni svet se
je v celoti strinjal s štirimi. Naj-
bolj sporni amandma, tisti, ki se
je nanašal na 31. člen odloka
(ureja pozidavo na območjih,
kjer so zdaj še njive), pa je bil ob
iQglai.ju ,prediiUivnika te kra-

jevne skupnosti sprejet v besedi-
lu, ki v tem srednjeročnem ob-
dobju na delu tega območja še ne
dovoljuje gradnje. Usklajena sta
bila tudi druga dva amandmaja.

Dnevni red skupnega zaseda-
nja obeh zborov je bil dopolnjen
še z obravnavo osnutka odloka o
spremembi odloka o davkih ob-
čanov.

D.J.


